
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 16
Nový Svět

Č. 10 / 2023 14. 11. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Popelák Lukáš, Pospíšilová Isabela, Mgr., Kvapil Břetislav, Ing., Capková Lenka, Kaduch
Miroslav, Nevrlá Veronika, Mgr., Knapp Jiří, Buiglová Marcela, Ing.Bc., Čechovský Lubomír

Omluveni: Pavlůsek Tomáš

Hosté: zástupci z řad občanů, zástupci MPO, Mgr. Viktor Tichák, Ph.D. - náměstek primátora

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Schválení programu schůze
Vystoupení zástupců MPO, PČR
Vystoupení hostů
Kontrola požadavků z minulých zápisů
Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl
Chodníkovné 2024
Estetizace 2024
Jubilanti 2024
Nové požadavky
Obecné informace, různé

Usnesení:
KMČ schválila program schůze.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Na MPO nebyl vznesen žádný požadavek.

3 Vystoupení hostů

3.1 Vystoupení občanů - zpomalovací prah ulice Boční
Na zasedání KMČ vystoupili hosté z řadn obyvatelů ulice Boční. Vznesli návrh, zda by bylo možné v této ulici
zbudovat zpomalovací prah? Za KMČ bylo obyvatelů doporučeno nejdříve zjistit, zda i okolní obytelé dotčené
ulice s tímto řešením souhlasí. Pokud ano, je dobré toto řešit přímo na MMOl na odboru dopravy a  územního
rozvoje.

3.2 Vystoupení občanů - posilový spoj
Občané upozornili KMČ na stav, kdy ranní spoje ze zastávky Olomouc - Přichystalova odjíždí úplně přeplněné.
KMČ žádá DPMO o prověření stavu, zda není potřeba využít posilový spoj.

3.3 Vystoupení Mgr. Viktor Tichák, Ph.D. - škola Přichystalova
P. Tichák představil koncepci ZŠ Přichystalova a jaké s touto školou má město plány. Budova bude pronajata
soukromé škole SCIO od 1.12.2023. Dále se bude postupovat tak, že budova se bude upravovat tak, aby se od
1.9.2025 opět rozeběhla výuka pro I. stupeň ZŠ. MŠ zde zůstane zachována.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu



Náletové dřeviny u přejezdu v ulici Rybářská - Náletové dřeviny nerostou na pozemku ve vlastnictví SMOL, ale
vlastníkem předmětného pozemku je Správa železnic, státní organizace. Proto nemůžeme náletové dřeviny
odstranit.
Travnaté plochy u kapličky. - Dobrý den Zábor se stavební firmou řešíme. Bude uvedeno v nejbližší době do
řádného stavu.

5 Projednávané záležitosti

5.1 Územní studie Nový svět - Boční
Zástupci KMČ byli pozvání na projednání této studie. Jedná se o část, kde má vyrůst cca 100 rodiných domů na
území bývalého skleníku u ulice boční. KMČ má za to, že celkové dopravní napojení je nedořešené a celý
výjezd z této lokality musí být veden na ulici šlechtitelů, nikoliv do ulice Přichystalova.

5.2 Jubilanti v roce 2024
Od roku 2024 se změní setkávání jubilantů. Bude probíhat každý měsíc pro jubilanty, kteří dosáhnou věku 75,80
a 85 let. Bude probíhat na radnici a všichni dostanou pozvánky do schránky. Už to nebude pro danou městskou
část ale pro celý Olomouc.

5.3 Oprava komunikací 2024
KMČ navrhuje na opravy komunikací tuto akci - oprava chodníku na ulici Ručilova u domů 7-13.

5.4 Estetizace 2024
KMČ navrhuje z estetizačních peněz v roce 2024 udělat tuto akci - Obnovení hřiště ulice Ručilova pro menší děti
- buď v nové lokalitě na městském pozemku, nebo doplněním stávajícího hřiště na ulici Ručilova o dětské prvky.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Vyjádření - prodej pozemku spisová značka - S-SMOL/160448/2019/OMAJ/Cih
Prodej pozemku parc. č. 987/1 ostatní plocha o výměře 2221 m2 v k. ú. Hodolany, obec Olomouc

Usnesení:
KMČ souhlasí s prodejem pozemku.

Pro: 8 Proti: 1 Zdržel se: 0

7 Nové požadavky

1 Posílení autobusů ze zastávky Přichystalova

Prosíme o prověření zda stačí kapacita spojů, které odjíždí ze zastávky Přichystalova okolo 7:30. Máme
poznatky, že tyto autobusy jezdí přeplněné. 

2 Vrácení značky.

Prosíme o vrácení značky omezující rychlost na 30km/h na křižovatku ulic U Cajnaráku x Rybářská. Tato značky
bylo odstraněna z toho důvodu, aby se zde mohla otáčet těžká technika při stavbě rodinných domů. Již tam
těžká technika nejezdí.

3 U Cajnaráku - úprava plochy

Prosíme o toto, aby došlo k obnovení travnaté plochy na ulici u Cajnaráku. Nyní se zde nachází skládka sutě a
hlíny.

8 Obecné informace
Zasedání KMČ bylo ukončeno v 19:13. Následující zasedání KMČ proběhne dne 12.12.2023 v 18:00.



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 10 / 2023

Datum schválení zápisu: 20. 11. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Popelák Lukáš

Zapsal/a:
Popelák Lukáš

Ověřil/a:
Buiglová Marcela, Ing.Bc.


